
Aan: gemeenteraad Oudewater d.t.v. de griffier 
Van:  college B en W Oudewater, namens deze de gemeentesecretaris. 
Datum:  6 oktober 2019 
Betreft: Vragen VVDD66-fractie tbv Forum 08-10-2018 over de bestuursrapportage 2018 
 

 
Geachte griffier. 
 
Hieronder beantwoording van de door de fractie VVDD66 schriftelijk ingediende vragen. 
 
Bestuursrapportage 2018 
 
 
1.Vraag 
In de juni-brief werd gesproken over 72.600,- extra structurele bijdrage aan de ODRU tbv : 
voor bodemtaken, indirecte lozingen en BOR-taken. Daarnaast wordt door het aantrekken 
van de markt meer milieu-inzet voorzien voor RO, geluid en klachten. Dit geld komt niet 
terug in de bestuursrapportage.  
 
Antwoord  
Het bedrag van € 72.600 is structureel bedrag opgenomen in de Juni-Brief vanaf 2019. De 
bestuursrapportage 2018 betreft het begrotingsjaar 2018 en daarom wordt deze post als 
zodanig niet genoemd. 
 
 
2. Vraag 
Ook de verhoogde onderhoudsbudgetten (15000 structureel) en de aangekondigde 
beheerskostencorrectie (25000 structureel) van de juni-brief ontbreken.  Hoe kunnen 
onvermijdelijke kosten plots verdwijnen? Graag uitleg. 

 
Antwoord 
De beheerskostenanalyse is voor het jaar 2020 opgenomen in de programmabegroting. De 
verhoging van het onderhoudsbudget was een wens in de Juni-Brief.  Het college heeft bij 
het opstellen van de begroting 2019 echter andere prioriteiten gesteld.  
 
3. Vraag 
Is inmiddels al duidelijk wat de septembercirculaire voor Oudewater betekent? 
 
Antwoord  
De berekening van de septembercirculaire 2018 gemeentefonds wordt momenteel 
opgesteld. In december a.s. wordt de raad middels een raadsinformatiebrief geïnformeerd 
over de uitkomsten. 
 
 
 
 
 
 
 



4. Vraag 
Waar komen de verhoogde energielasten, ondanks de geweldige zomer, van het 
Stadskantoor plots vandaan? Rendement (staan onder de boom)? Is onderhoud ingeregeld? 
 
Antwoord 
Vooralsnog is de verwachte energiebesparing in 2018 nog niet uitgekomen. Voornaamste 
oorzaak was de nog niet tot stand gekomen aansluiting wegens complicaties met de 
netwerkbeheerder. Inmiddels is dit probleem verholpen. Het daadwerkelijke energieverbruik 
over 2018 zal aan het einde van het jaar bekend zijn.  
 
 
 


